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احسانسالمی:برنامه تلویزیونی »هفت« مدت هاست دیگر در زمره 
برنامه های مهم تلویزیون جایی ندارد؛ برنامه ای که تا همین چند 
س��ال قبل و در دوره ای که بهروز افخمی مجری آن بود، در زمره 
برنامه های جریان ساز تلویزیون به شمار می آمد و پخش هر قسمت 
آن با واکنش های مختلفی در میان اهالی سینما روبه رو می شد اما 
آنچه حالا روی آنتن می رود، یک پسرفت آشکار برای »هفت« و 
تلویزیون است؛ تلویزیونی که زمانی به بحث های سینمایی سمت 
و سو می داد و بر اتفاقات و مناسبات سینما اثرگذار بود ولی حالا 
دیگر اثری در این سینما ندارد و یکی از قدیمی ترین برندهای آن 
نیز تبدیل به برنامه ای کم مخاطب شده که پخش آن در نیمه شبان 

جمعه ها دیگر کمتر مخاطبی را پای تلویزیون می نشاند. 
وقتیهدف،کمکاریراتوجیهمیکند! ■

»هفت« در دوره فعلی ایرادات متعددی دارد که با وجود انتشار 
یادداشت ها و گزارش های انتقادی مکرر در این چند سال همچنان 
عزمی برای برطرف کردن آن دیده نمی ش��ود. یکی از اصلی ترین 
ای��رادات »هفت« در این دوره جدید، نبود س��ردبیر محتوایی در 
این برنامه است؛ مساله ای که اتفاقا نقطه قوت این برنامه در دوره 
اجرای آن توس��ط بهروز افخمی ب��ود. قوت اصلی »هفت« در آن 
دوره سوژه هایی بود که برای برنامه انتخاب می شد و در مرحله بعد 
چگونگی ورود به موضوع و شیوه پرداختن به این سوژه ها اهمیت 
داشت. چه بسا که »هفت« دست بر سوژه ای تکراری می گذاشت اما 
آن را از منظر و زاویه ای متفاوت مورد بررسی قرار می داد. آیتم های 
نوشته شده در آن دوره نیز از جمله نقاط قوت این برنامه بود که 

متاسفانه در این سری از برنامه »هفت« به هیچ وجه دیده نمی شود. 
»هفت« در دوره سپرده شدن مسؤولیت آن به مجتبی امینی 
و محمدحس��ین لطیفی تبدیل به برنامه ای کم مخاطب و بی اثر 
شده است؛ این را می شود از عدم بازتاب برنامه در فضای مجازی 
و نبود بحث حول محتوای برنامه در محافل س��ینمایی دید. بله، 
همچنان هم این برنامه به واس��طه ش��هرتی که از سابق داشته و 
البته در اختیار داش��تن آنتن یکی از پرمخاطب ترین شبکه های 
تلویزیون در میان شماری از سینماگران اهمیت دارد ولی قطعا آن 
اثرگذاری و جایگاهی را که پیش از این داشت ندارد. مساله ای که 
علاوه بر اثرپذیری از موضوعاتی مثل کاهش سطح کیفی آیتم ها و 
میهمان های دعوت شده به برنامه، به سیاست کلی سازندگان این 
فصل نیز بازمی گردد؛ آنچنان که گویا »هفت« فعلی صرفا تولید 
می شود تا تلویزیون برنامه ای به نام »هفت« داشته باشد؛ حالا اینکه 

کیفیت آن در چه حدی است، اهمیت چندانی ندارد!
خنثیترازهمیشه ■

مساله بی توجهی به کیفیت »هفت« را می شود از چند بعد مورد 
بررسی قرار داد. نخستین مورد که پیش از این به آن اشاره شد، 
مربوط به فرم و محتوای آیتم  های ساخته شده برای هر قسمت 
است؛ آیتم هایی که به نظر می رسد با یک تحقیق ساده و سطحی 
و به شکلی سرسری نوشته و تولید می شود. بخش دیگر مربوط 
به ش��یوه اجرای محمدحسین لطیفی است. لطیفی که از جمله 
کارگردان های نجیب و بااخلاق سینمای ایران است، در گفت وگو 
با میهمان های برنامه سعی دارد از ایجاد هر نوع چالش یا بحثی 

پرهیز کند؛ آنچنان که بیش��تر میهمان های برنامه متکلم وحده 
هستند. این در حالی است که در دوره های قبلی در زمان اجرای 
جیرانی و افخمی و رش��یدپور و حتی گبرلو، حداقلی از تلاش از 
جانب مجری برنامه برای ش��کل گیری بحث هایی صریح و بدون 
تع��ارف می��ان مجری و میهمان ص��ورت می گرفت که ماحصل 
چنین بحث هایی قطعا بیش از بحث های یکطرفه فعلی منجر به 

رشد سینمای ایران می شد. 
مسیری که در »هفت« با جیرانی شروع شد و با گبرلو مدتی 
درجا زد، در دوره افخمی به بلوغی رسید که در آن رئیس سازمان 
سینمایی کشور در مقابل مجری برنامه »هفت« نشست و با سوالات 
صریح او روبه رو شد؛ این در حالی است که »هفت« در دوره فعلی 
حتی تجربه یک مورد از این بحث های چالشی و جدی را ندارد. این 
اتفاق حاصل سیاست گذاری اشتباه سازندگان این برنامه و مدیریت 
فعلی شبکه ۳ در کنار عدم توانایی لطیفی در سوق دادن بحث ها به 
سمت و سوی صریح و چالشی است که نتیجه آن تبدیل »هفت« 

به یک برنامه سینمایی خنثی و بی اثر است. 
ازانتخابهوشمندانهتاتلاشبرایرفعتکلیف! ■

اما مساله عدم نظارت بر کیفیت »هفت« را باید در ارتباط با میز 
نقد این برنامه نیز مورد بررسی قرار داد. در شرایطی که از ابتدای 
راه اندازی برنامه ای با اس��م »هفت« در تلویزیون، بخش مهمی از 
ش��هرت و اعتبار این برنامه مرهون نقدهای صریح و بدون تعارف 
مسعود فراستی بود، حالا این بخش نیز از روزهای اوجش بشدت 
فاصله گرفته است. دلیل این اتفاق را هم باید در همان ماجرای عدم 

نظارت بر کیفیت خروجی تولید شده جست وجو کرد. در شرایطی 
که »هفت« به طور واضح در دوره فعلی با فقدان جایگاه سردبیری 
روبه رو است، در حوزه نقد نیز هیچ سیاست گذاری مشخصی برای 

برنامه وجود ندارد. 
انتخاب فیلم ها برای نقد یا باید بر اساس قاعده جدید و به روز 
بودن باشد یا بر اساس تناسب موضوع و محتوای فیلم با حوادث 
و اتفاق��ات روز ای��ران و جهان، اما در این دوره اخیر فراس��تی که 
مدیریت میز نقد را به طور کامل در اختیار گرفته، با کنار گذاشتن 
همه معیارها، صرفا بر اساس اینکه کدام فیلم را بتازگی دیده، آن 

را در برنامه نقد می کند! 
بعضی انتخاب ها برای »هفت« آنقدر عجیب است که با هیچ 
منطق��ی دلیل انتخاب آن فیلم ب��رای نقد را نمی توان درک کرد. 
برای مثال در همین قسمت اخیر »هفت« سازندگان برنامه تصمیم 
گرفتند تا به یک باره سراغ نقد فیلم سینمایی »گاو« ساخته داریوش 
مهرجویی بروند. این در حالی است که اگر بهانه سازندگان برنامه، 
تعطیلی سینماها به دلیل شیوع کروناست، می توانستند با در نظر 
گرفتن اتفاقات سیاس��ی، اجتماعی و اقتصادی روز به طور مثال 
انتخابات آمریکا را به عنوان یکی از مهم ترین اتفاقات رسانه ای جهان 
انتخاب کنند و میز نقد »هفت« را به بررسی اثری در ارتباط با نظام 

سیاسی آمریکا یا انتخابات در آمریکا اختصاص دهند. 
البته که در همین دوره، که سینماها در ظاهر تعطیل هستند، 
بالاخره هر هفته اثری تازه وارد چرخه اکران آنلاین می ش��ود. هر 
چند این آثار از کیفیت چندانی برخوردار نیس��تند اما سازندگان 
»هفت« می توانند با نقد همین آثار کم کیفیت، کمکی به ارتقای 
سلیقه مخاطبان و رشد کیفی سینمای ایران کنند یا حداقل برای 
انتخاب اثری از س��ینمای کلاسیک ایران و جهان، مناسبت های 
تاریخی یا فضای اجتماعی و اقتصادی کشور را در نظر بگیرند و به 
شکلی »هوشمندانه«، نه صرفا برای »رفع تکلیف« به انتخاب فیلم 

برای نقد و بررسی بپردازند. 
فرصتهاییکهبا»هفت«ازدسترفت ■

سال هاس��ت جریان حزب اللهی در فضای رسانه ای در آرزوی 
داش��تن برنامه ای صریح و نقادانه در حوزه فرهنگ و هنر اس��ت؛ 
فرصتی که البته هنوز هم در رسانه ملی فراهم نشده است، با این 
همه »هفت« تریبونی بود که به واسطه حضور نیروهای جوان و 
انقلابی در شبکه ۳ سیما می توانست برای طرح حرف های جدی، 
موثر و جریان ساز در اختیار جریان انقلابی قرار بگیرد؛ فرصتی که 
حالا به دلایل مختلف از دس��ت رفته و مهم ترین برند برنامه های 
سینمایی تلویزیون مدت هاست که تاثیر چندانی در فضای سینمایی 

کشور ندارد و دیگر هیچ کس آن را جدی نمی گیرد. 
اگ��ر روزی پس از پخش هر قس��مت »هفت« تا رس��یدن 
جمعه بعدی، بخش عمده ای از فضای سینمایی کشور به نقد و 
بررسی حرف ها و موضوعات مطرح شده در این برنامه اختصاص 
داشت، حالا مدت هاست که »هفت« تبدیل به برنامه ای کم اثر 
شده است. البته اگر بخواهیم منصفانه قضاوت کنیم، در شرایط 
فعلی هیچ کدام از برنامه های س��ینمایی تلویزیون از کیفیت 
چندانی برخوردار نیس��تند اما انتظارات از »هفت« به واسطه 
قدمت بیشتر آن و البته حضور مدیران جوان در شبکه ۳ سیما 

بیشتر از سایر برنامه هاست. 

محمدحسین نورش��اهی از گویندگان پیشکسوت رادیو 
ای��ران بر اث��ر ابتلا به کرونا درگذش��ت. به گ��زارش »وطن 
امروز«، او همکاری خود با رادیو را از س��ال 1۳58 آغاز کرد 
و از نویسندگی تا سردبیری و گویندگی را در رادیو بر عهده 
داشت. او را رادیویی ها به عنوان صدای سحر رادیو می شناسند؛ 
گوین��ده ای که پای ثابت برنامه ه��ای مذهبی و دینی بویژه 
س��حرگاه ماه مبارک رمضان ب��ود. محمدجعفر محمدزاده، 
مدیر رادیو ایران به برنامه های این گوینده پیشکسوت اشاره 
کرد و گفت: مردم سال ها صدایش را در برنامه های مذهبی 
بویژه برنامه های س��حر و »به افق آفتاب« شنیده اند و با آن 
خاطره  دارند و آخرین بار در رادیو »صورت ماه« را اجرا کرد. 

نام نورشاهی را می توان صدای ماندگار رادیو گذاشت چون 
در سال هایی که رادیو رسانه برتر بود، خاطرات خوشی از 

صدا و کلامش به یادگار مانده است. 
وی تأکید کرد: این صدا جزو صداهای ماندگار 
رادیو است. به نظر من خاطره خوشی از این صدا 
به یادگار مانده و حتما مردم قدردان لحظاتی 

هستند که نورش��اهی برای شان گویندگی 
کرده اس��ت. در فردا روزی که محضر خدا 
می رس��د، دستگیرش��ان خواهد شد این 
صدا، خاطره و فضایی که داشته است. مدیر 
رادیو ایران با اشاره به تجلیل از نورشاهی در 

رادیو، افزود: »مرحوم نورشاهی در رادیو 
ای��ران یکی از فعال  ترین مجریان بود و 
حیف شد که کرونا، عزیز دیگری را از 
رسانه ملی گرفت. نخستین نفری بود 
که می خواستیم با آرام شدن کرونا، 
تجلیل شان را برگزار کنیم اما اجل 

مهلت نداد و ما کم افتخار شدیم. غفران و رحمت الهی برای 
این عزیز و صبر جزیل برای خانواده شان را آرزومندم«.

زنده یاد نورشاهی گوینده برنامه »قرار بی قراران« رادیو ایران 
در سحرهای ماه مبارک رمضان بود. همچنین در برنامه های 
مختلف رادیویی و تلویزیونی از جمله »همراه با مردم، همگام 
با مسؤولین« به اجرای برنامه می پرداخت. اما یکی از مهم ترین 
فعالیت ه��ای نورش��اهی حضورش در رژه هماف��ران در 1۹ 
بهمن ماه سال 1۳5۷ در مدرسه رفاه محضر حضرت امام است. 
خودش در این باره گفته است: »خیلی خودجوش قرار شد 
روز جمعه 1۹ بهمن در مدرسه رفاه رژه برویم. موضوع دهن 
به دهن گشت و از صبح آن روز همافران به مرور با لباس 
شخصی و ساک به دست به مدرسه علوی که روبه روی 
مدرس��ه رفاه بود، آمدند و در آنجا لباس های فرم را 
پوشیدند. سپس از مدرسه علوی به سمت مدرسه 
رفاه حرکت کردیم و پس از س��ازماندهی 
مناسب افراد، جلوی پنجره محل حضور 
امام ایستادم و فرمان رژه دادم. یک، دو 
س��ه، چهار، قدم رو، نظر به راست، 
خب��ردار و... همین طور گروهان به 
گروهان حیاط کوچک مدرسه رفاه 
را همافران دور می زدند. ۳5۰ تا ۴۰۰ 
نفر در این رژه حضور داشتند که ۹5 درصد 
همافران و 5 درصد هم درجه داران بودند و ۴ 
یا ۳ افسر هم در بین ما حضور داشتند. بعد 
هم اعلام کردم آقایان روی تان را برنگردانید 
می خواهند از پش��ت س��ر عکس بگیرند و 
»حسین پرتوی« عکاس کیهان هم آن عکس 

تاریخی را از آن لحظه گرفت«.

امیررض��ا دلاوری، علیرض��ا کمال��ی و انوش 
معظمی به  عنوان بازیگران جدید فیلم سینمایی 
»تک تیرانداز« معرفی شدند، همچنین نخستین 
تصاویر فیلم مربوط به بازی کامبیز دیرباز در نقش 
شهید زرین منتشر شد. به گزارش »وطن امروز«، 
نخستین تصاویر از فیلم سینمایی »تک تیرانداز« 
به کارگردانی علی غفاری و تهیه کنندگی ابراهیم 
اصغ��ری، کاری از انجم��ن س��ینمای انق��لاب و 

دفاع مقدس بنیاد فرهنگی روایت فتح منتشر شد. در این فیلم 
سینمایی کامبیز دیرباز ایفاگر نقش شهید عبدالرسول زرین، 
بزرگ ترین تک تیرانداز جنگ های معاصر اس��ت. همچنین 
امیررض��ا دلاوری، علیرضا کمالی و انوش معظمی به  عنوان 

بازیگ��ران جدید این فیلم س��ینمایی معرفی 
شدند. ابراهیم اصغری، تهیه کننده فیلم درباره 
روند تولید فیلم سینمایی »تک تیرانداز« گفت: 
»پس از گذشت ۲ ماه پیش تولید فیلمبرداری 
فیلم سینمایی »تک تیرانداز« یک ماه پیش در 
شهرک سینمایي دفاع مقدس آغاز شد و تاکنون 
۳۰ درصد از صحنه های فیلم نیز فیلمبرداری 
شده است. گروه سازنده به کارگردانی آقای علی 
غفاری در حال فیلمبرداری صحنه های نبرد فیلم هستند«. 
»تک تیرانداز« فیلمی قهرمان محور است و برشی کوتاه از حضور 
حماسی بهترین تک تیرانداز دوران دفاع مقدس را در قالب یک 

داستان جذاب و اکشن روایت می کند. 

جدیدترین قس��مت برنامه نردبان گفت وگویی 
متفاوت با مستندس��از مش��هور آمریکایی داشته و 
وضعیت مستندسازی در ایران را بررسی کرده است. به 
گزارش »وطن امروز«، نوزدهمین قسمت فصل جدید 
برنامه تلویزیونی »نردبان« جمعه شب روی آنتن شبکه 
مس��تند می رود. این قسمت از برنامه با حضور راس 
مک الوی، کارگردان و مستندساز مشهور آمریکایی 
دنبال می ش��ود. او با حضور در برابر دوربین ش��بکه 

مستند و گفت وگو با حامد شکیبا نیا به بررسی مستند در جهان 
پرداخته و وضعیت سینمای مستند ایران را مورد نقد و بررسی 
قرار داده است. راس مک  الوی یکی از مطرح ترین مستندسازان 
آمریکایی است که تاکنون مستندهای زیادی را تولید کرده است. 
راس مک الوی یکی از مستندسازان مهم آمریکایی است که به 

خاطر ساخت مستندهایی درباره خودش، خانواده 
و اطرافیانش شهرت دارد. او نخستین بار با ساخت 
مس��تند »حیاط خلوت« در سال 1۹8۴ تجربه 
جدیدی از تک گویی های مستند را رقم زد و سپس 
با ساخت فیلم هایی مانند »مارش شرمن« )1۹8۶(، 
»زمان نامشخص« و »اخبار ساعت شش« )1۹۹۶( 
این تجربه را ادامه داد.  »نردبان« مجموعه برنامه 
تلویزیونی شبکه مستند است که تلاش می کند به 
فیلم و عکس مستند با نگاهی تخصصی توجه کند. این برنامه با 
اجرای محمد )حامد( شکیبانیا، کارگردانی و تهیه کنندگی اصغر 
احمدپ��ور و فاطمه بوربور با آیتم هایی متنوع جمعه ها س��اعت 
18 روی آنتن شبکه مس��تند می رود. »نردبان« در استودیوی 

فرهنگسرای ارسباران ضبط شده است.

کرونافرماندهرژهتاریخیهمافرانراازماگرفت

گوینده سحرهای ماه رمضان درگذشت

»راسمکالوی«درتلویزیونایرانازتجربههایمستندسازیخودمیگوید

مستندساز مشهور آمریکایی میهمان شبکه مستند می شود

در آستانه پخش تلویزیونی مجموعه مستند »آغازگر یک 
پایان« با محوریت زندگی و زمانه آیت الله شهید سید محمدباقر 
صدر، سازندگان این مجموعه مورد تقدیر ویژه آیت الله اعرافی، 
مدیر حوزه های علمیه کش��ور قرار گرفتند. به گزارش »وطن 
امروز«، مراس��م اکران ویژه مجموع��ه »آغازگر یک پایان« به 
کارگردانی امید حسین زاده و تهیه کنندگی مهدی مطهر با حضور 
سازندگان مستند و امید موذنی، مدیر پژوهشگاه شهید صدر 
در دفتر آیت الله علیرضا اعرافی، مدیر حوزه های علمیه کشور 
و مدیر حوزه علمیه قم برگزار شد و عوامل سازنده این مستند 

مورد تقدیر قرار گرفتند. 
آی��ت الله اعراف��ی در این دی��دار ضمن ابراز خرس��ندی از 
فعالیت های انجام شده در خانه مستند انقلاب اسلامی، به تشریح 
ابعاد شخصیتی عالم مجاهد شهید صدر)ره( و لزوم الگوسازی از 
آن عالم مجاهد برای حوزه و دانشگاه پرداخت. وی گفت: »نسبت 
من و شهید صدر همچون عاشق و معشوقی است که این عشق و 
علاقه از نوجوانی بنده با آشنایی با افکار و اندیشه های شهید صدر 
آغاز شد. همه عالم اسلام و حوزه های علمیه عراق و ایران از کتب 

و آثار شهید صدر همانند »فلسفتنا«، 
»اقتصادنا« و سایر کتب و آثار ایشان 
بهره برده اند و من نیز از حدود 1۴ 
سالگی عاشق این شخصیت بوده ام«.

مدیر حوزه ه��ای علمیه با بیان 
اینکه شهید صدر مانند یک خورشید 
می درخشد، خاطرنشان کرد: »شهید 
صدر چند ویژگی مهم داشتند که 
هم هر کدام جداگانه مهم است و هم 

مجموع این ویژگی ها چهره برجسته ایشان را پرفروغ تر می کند«. 
آیت الله اعرافی در تبیین ویژگی اول شهید صدر گفت: »نبوغ 
شخصی ایشان خیلی مهم است، شهید صدر به معنای واقعی 
کلمه، نابغه بودند«. وی در تبیین ویژگی بعدی شهید صدر با 
بیان اینکه ریشه های عمیق خانوادگی شهید صدر خیلی مهم 
است، چرا که آن عالم بزرگ از یک خاندان عالم پرور و بزرگ 
بودند، افزود: ش��هید صدر با توجه به آن نبوغ و ظرفیت های 
خانوادگی به قله های بزرگ علمی رس��یدند و حتی از قله نیز 

عبور کردند و ب��ه عبارتی می توان 
گفت که ایشان از مرزهای متعارف 
حوزه عبور کرده و قلمروهای فقه و 

اصول را توسعه دادند. 
علمی��ه  حوزه ه��ای  مدی��ر 
خاطرنش��ان کرد: »ایشان عالمی 
زمان شناس، جهان شناس و آشنا به 
تحولات فکری، معرفتی، اجتماعی 
و سیاسی در جهان بودند که یک تنه 
در مقابل چند موج عرض اندام می کردند. زیست اصیل حوزوی 
در اوج خود در ایشان تجلی کرده بود و سنت هایی همانند زهد، 
قناعت، تقوا، ش��جاعت، ساده زیستی و... که تار و پود حوزه از 
آن شکل گرفته بود در اوج خود در آن عالم شهید و مجاهد 

متصور بود«.
امام جمعه قم با اشاره به فداکاری های شهید آیت الله صدر 
برای انقلاب اس��لامی ایران گفت: آنچه همه خوبان داش��تند 
شهید صدر به تنهایی یکجا داشتند و به گمانم کسی به درجه 

ایشان در فداکاری برای انقلاب اسلامی نمی رسد، چرا که آن 
عالم مجاهد همه چیز خود را برای انقلاب اسلامی فدا کردند. 
ما هنوز حق شهید صدر را ادا نکرده ایم و خیلی از محورهایی 
که ایشان برنامه ریزی کرده بودند هنوز شناخته نشده است و 
باید گفت که شخصیت ایشان در حوادث و وقایع پشت ابرها 
و غبارها رفت و از این عدم شناخت ایشان حوزه ایران و عراق 

خسارت می بیند. 
مستند »آغازگر یک پایان« به کارگردانی امید حسین زاده 
و تهیه کنندگی مهدی مطهر پیرامون ابعاد شخصیتی شهید 
صدر به همت اعضای پژوهشگاه شهید صدر و سازمان هنری- 
رسانه ای اوج در حدود ۲۰۰ دقیقه و در ۴ قسمت 5۰ دقیقه ای  
در عراق و ایران توسط خانه مستند تولید شده است که بزودی 
از صداو سیمای جمهوری اسلامی ایران نیز پخش خواهد شد. 
این مستند علاوه بر نمایش مقاطع مختلف زندگی سیاسی و 
اجتماعی علامه شهید آیت الله سیدمحمد باقر صدر، روابط ۲ 
کشور ایران و عراق و نقش شهید صدر در حمایت مردم عراق 

از انقلاب اسلامی ایران را به تصویر می کشد. 

تقدیرمدیرحوزههایعلمیهکشورازسازندگانمستند»آغازگریکپایان«
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چاپهفتم»یکروزبعدازحیرانی«
دربازارنشر

چ��اپ هفت��م »ی��ک روز بع��د از 
حیرانی«؛ روایت داس��تانی زندگی 
ش��هید مدافع ح��رم دهه هفتادی 
دهقان امیری، همزمان  محمدرضا 
با س��الروز شهادت این شهید عزیز 
توسط انتش��ارات شهید کاظمی منتشر شد. به گزارش 
»وطن امروز«، شهید مدافع حرم محمدرضا دهقان امیری 
۲۶ فروردین ۷۴ در اس��تان تهران دیده به جهان گشود. 
۲1 آبان ماه سال ۹۴ با عنوان بسیجی تکاور راهی سوریه 
شد و همزمان با آخرین روز های ماه محرم الحرام در نبرد با 
تروریست های تکفیری در حومه حلب طی عملیات محرم 
خلعت شهادت پوشید و ۲5 آبان ۹۴ در امامزاده علی اکبر 
چیذر به خاک سپرده شد. چاپ هفتم کتاب زندگینامه 
داستانی شهید مدافع حرم محمدرضا دهقان امیری به قلم 
فاطمه سلیمانی در قطع رقعی و ۲۹5 صفحه، همزمان 
با سالروز شهادت این شهید عزیز توسط انتشارات شهید 

کاظمی روانه بازار شد. 

روایتیاز38سالسرنوشتمبهم
حاجاحمدمتوسلیان

ناگفته های ۳8 س��ال جاوید الاثر بودن س��ردار احمد 
متوس��لیان و همراهانش جمعه ۲۳ آبان در گفت وگو با 
امیر متوسلیان از رادیو تهران پخش می شود. به گزارش 
»وطن امروز«، آرزو مددی- تهیه کننده برنامه »تهران میدان 
شهدا«- ضمن اعلام این خبر گفت: شبکه رادیویی تهران 
در برنامه »تهران میدان شهدا« ضمن تجلیل از خانواده های 
معظم شهدا و ایثارگران، با همسر شهید، فرزندان، والدین 
ش��هدا و ایثارگران گفت وگو و یاد و خاطره آنها را گرامی 
می دارد. برنامه تهران میدان شهدا که جمعه ها از ساعت 
1۶:۴۰ روی آنت��ن رادی��و تهران م��ی رود این هفته در 
گفت وگو با برادر حاج احمد متوس��لیان، امیر متوسلیان، 
مستند زندگی و سرنوشت مبهم حاج احمد متوسلیان را 

تقدیم مخاطبان می کند.
 

بررسیشرایطتوزیعواکرانآثار
دفاعمقدسیدر»افقسینما«

برنامه »افق سینما« جمعه ۲۳ آبان به بررسی شرایط 
توزی��ع و اکران آثار س��ینمای دفاع مقدس می پردازد. به 
گزارش »وطن امروز«، برنامه تلویزیونی افق سینما ساعت 
1۶ جمعه ۲۳ آبان میزبان علی آشتیانی پور، تهیه کننده و 
مدیر پخش سینما خواهد بود و به بررسی چرخه توزیع و 
اکران آثار سینمایی دفاع مقدس می پردازد. حمید بهمنی 
نیز در بخش »به همین نزدیکی« پیرامون مشکلات موجود 
در تولید س��ینمای دفاع مقدس با مخاطبان به صحبت 
خواهد نشست. اجرا و سردبیری برنامه افق سینما بر عهده 
سعید الهی، کارشناس سینما و رسانه بوده و تهیه کنندگی 

آن را علی اکبر کرد عهده  دار است. 

نشستفعالانجبههفرهنگیانقلاب
برگزارمیشود

نشست روایت هفته عهد به مناسبت سالروز تجدید 
عهد فعالان جبهه فرهنگی- اجتماعی انقلاب اسلامی با 
رهبر حکیم انقلاب برگزار می شود. به گزارش مهر، فعالان 
جبهه فرهنگی انقلاب اسلامی به مناسبت سالروز دیدار با 
رهبر انقلاب نشست روایت هفته عهد را برگزار می کنند. 
این نشس��ت امروز پنجشنبه ۲۲ آبان به صورت مجازی 
برگزار خواهد شد. در این نشست، به بازخوانی بیانات رهبر 
انقلاب در قالب توزیع محصولات هنری و رسانه ای، توزیع 
آثار تولید ش��ده توسط اعضای سراسری جبهه انقلاب و 
گردهمایی ملی مجازی با حضور مسؤولان، اندیشه ورزان و 
فعالان جبهه فرهنگی انقلاب پرداخته می شود. آثار واصله 
به دبیرخانه هفته عهد، حاوی مجموعه ای از فعالیت های 
اثربخش فعالان مردمی در حوزه های فرهنگی و اجتماعی 
است که با نگاه تدوین دستاوردها در قالب یک سند ماندگار 
جهت الگوگیری و تجربه نگاری صورت می پذیرد. فعالان 
مردمی با ارسال فیلم یا صوت از فعالیت اثربخش انجام 
ش��ده و ذکر موارد محوری مدنظر روایت عهد، در تولید 
یک اثر جمعی برای این گردهمایی، نقش آفرینی روایی 
دارند و از صاحبان آثار برگزیده و شایسته تقدیر خواهد شد. 

بازسازی»پادشاهعقرب«
دواینجانسون

فیلم سینمایی »پادشاه عقرب« که 
از نخستین فیلم های دواین جانسون 
در دنیای سینما محسوب می شود، 
بازس��ازی خواهد ش��د. به گزارش 
باش��گاه خبرنگاران ج��وان به نقل 
از ورایتی، کمپانی یونیورس��ال پیکچرز با شرکت »سون 
باکس پروداکشن« متعلق به دواین جانسون و دنی گارسیا 
همکاری می کند تا فیلم سینمایی »پادشاه عقرب« محصول 
سال ۲۰۰۲ را دوباره بسازند. جاناتان هرمن که برای فیلم 
»مستقیم از کامپتن« نامزد اسکار شده بود، نویسندگی این 
اثر را بر عهده گرفته است. فیلم سینمایی »پادشاه عقرب« 
نسخه فرعی مجموعه فیلم های سینمایی »مومیایی« بود؛ 
جانس��ون در س��ال ۲۰۰1 در فیلم »بازگشت مومیایی« 
به عنوان پادش��اه عقرب و یک ش��خصیت ضدقهرمان به 
بازی پرداخت. سال ۲۰۰۲ نیز فیلمی با محوریت همین 
ش��خصیت ساخته ش��د که 1۷8 میلیون دلار در گیشه 
فروخت و جانسون را به عنوان یک بازیگر نقش اول معرفی 
کرد. گفته می شود نسخه جدید فیلم پادشاه عقرب نه در 
دنیای گذشته، بلکه در زمان معاصر روایت می شود و دواین 

جانسون هم در این فیلم بازی نخواهد کرد. 

کتاب

رادیو

تلویزیون

خبر

سینمای جهان

چرامهمترینبرنامهسینماییصداوسیماکارکرد
واهمیتسابقراندارد؟

حیف »هفت«!

همزمانباانتشارنخستینتصاویر

ترکیب بازیگران فیلم سینمایی »تک تیرانداز« تکمیل شد


